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Z A P I S N I K 

s 236. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. kolovoza 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zrinka 

Ružić službenica Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 

knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, 

direktor Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Dragan Abramović, 

zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela 

Grada, samouprave i uprave. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Mirna Janeš, Alen 

Udovič, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Vrše se knjiženja, ovjera računa te plaćanje tekućih računa za mjesec srpanj, 

knjiženje izvoda u financijama, zatvaranje redovnog računa te podračuna koji se 

odnosi za ostavinu J. Majnarich. 

- Dopis prema Poreznoj upravi u vezi oslobađanja plaćanja poreza  

- Knjiženje Erste stanova. 

- Izrada provođenja kompenzacija i cesija. 

- Usklađivanje kartica konta s Komunalcem.  

- Komunikacija s Autotransom  u vezi računa za subvenciju prijevoza.  

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Proučavanje i priprema za prijavu na natječaj Ministarstva kulture za knjige, 

informatizaciju, opremanje. 

- Uvođenje nove građe, otpis građe  iz Fonda. 

- Traženje ponude za krečenje i za informatičku opremu. 

- Kupoprodajni ugovor s autorima knjiga. 

- Kontrola pristiglih računa za knjige tijekom ljeta, upis računa knjigovodstvu. 

- Radijska emisija. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Završeni su radovi na uređenju fasade i krovišta na dječjem vrtiću Hlojkica, treba 

otići u službenu kontrolu te napraviti zapisnik o primopredaji, te dogovoriti sanaciju 

okolnog terena oko Dječjeg vrtića. 



- Nastavak radova na Šetalištu Ivana Gorana Kovačića. Ovaj tjedan ide asfaltiranje 

nogostupa i daljnja priprema za asfaltiranje ceste.  

- Dogovor oko sanacije ceste oko Doma zdravlja, napravljen je troškovnik i on je u 

postupku dogovaranja o načinu sanacije. 

- Treba popisati javnu rasvjetu, dati nalog za popravak. 

- Suglasnosti i potvrde za izvođenje radova i manifestacije na javnim površinama.  

- Sudjelovanje u postupku iskolčenja kada smo mi susjedi i vlasnici okolnog 

zemljišta. 

- Analiza računa komunalnog društva. 

- Obavijest o načinu obavljanja predizbornih skupova (mjestu i načinu zakupa javnih 

površina i poslovnih prostora). 

- Izdavanje rješenja za komunalne naknade.  

- Zahtjevi za sanaciju pojedinih dijelova javnih površina u koordinaciji s Risnjakom.  

- Došla je prijava za Štefićev dol. 

- Semafor je srušen, treba otići na policiju da se sastavi zapisnik o uviđaju kako bi se 

krenulo s odštetnim zahtjevom i treba zvati u Osijek da dođu i naprave procjenu. 

Poslana je komunalna redarica da provjeri stanje, da li je sve u redu, i da li nešto 

zbog sigurnosti treba napravit (struja i osigurači su iskopčani). 

- Prometno rješenje kod Hotela „Risnjak“, dogovor s Policijom, postava još jednog 

prometnog znaka. 

- Ocrtati pješački prijelaz od Općine prema Parku.  

- Priprema dokumentacije i troškovnika za održavanje nerazvrstanih cesta.  

- Legalizacije, rješenja za naknade nezakonito izgrađene zgrade, potvrde i ažuriranje 

evidencije, rješenja za komunalni doprinos. Imamo komunalnog redara na pola 

radnog vremena, prošli tjedan sam intenzivno s njom radila. (Ide po terenu, radi 

zapisnike). 

- Popis kuća za odmor (ažuriranje). 

- Davanje podataka u računovodstvo za plaćanje poreza kuće za odmor. Strategija 

procjena utjecaja na okoliš za strategiju razvoja Grada Delnica. 

- Napravljena je procjena vrijednosti zemljišta za poslovnu zonu Kendar (treba 

napraviti odluku). 

- Zahtjev za zakup garaže u Lujzinskoj 43. 

- Na upit gradonačelnika zašto se ne čiste file na šetnici, na „ljubavnoj stazi“, te što 

je s problematikom mostova u Brod na Kupi, odgovara da će isto provjeriti s 

gospodinom Belobrajdićem.  

- Gradonačelnik je zatražio da se osigura prilaz mostovima preko Kupe kako se ne bi   

desila nesreća. 

 

NIKICA MUVRIN 

- Košnja javnih površina (Park kralja Tomislava, kod Lidla, mljekomata, Prolaz braće 

Šnajdar, Elektromaterijal, Delikatese, trgovina Krk…). 

- Redovito čišćenje i pražnjenje smeća po gradu, Crnom Lugu i prema brodskoj 

dolini. 

- Uređivanje prostora oko ambulante, zalijevanje i pljevenje gredica, naručen je 

prometni znak.  

- Problem s dječjem igralištem u parku, stalno ga moramo popravljat. Sanacija može 

tek od iduće godine, jer za ovu godinu nemamo sredstava. 

- Nastavak košnje od Mesničke prema Delničkom polju. 

- Priprema ponude za starački dom na Radočaju.  

- Redovna briga o fontani, sanacija semafora. 



- U Zamostu je nastao problem s nedostatkom grobnih mjesta. 

- Klupe na Japlenškom vrhu su izvrnute. 

- Nastavak košnje i uređenja grada, na tlakovcima kod semafora izbija trava.  

- Gradonačelnik je zatražio da se orežu ruže na Trgu šumara i drvara kako bi se 

potakla cvatnja te da se konačno sanira granitni okvir na cvjetnjaku. 

 

PETAR HRG 

- Ovaj tjedan nastavljamo s organizacijom radionice za otvaranje obiteljskih kampova 

i kampova u domaćinstvu, imamo oko 40 – tak prijavljenih. 

- Redovite administrativne zadaće prema Hrvatskom zavodu za zapošljavanje. 

- Imamo tri nova prijavljena iznajmljivača za kategoriju Kvarner Family. 

- Slali smo obavijesti vlasnicima kuća i stanova za odmor, nešto ih se povratno javilo, 

moramo ih upisivat u e-vizitor. 

- Nastavak postavljanja smeđe signalizacije. 

- Imamo dva aktualna natječaja (Javni poziv za udruženo oglašavanje i Natječaj 

Ministarstva turizma za javnu turističku infrastrukturu). 

- Gradonačelnik navodi da ga ljudi često pitaju što znače obavijesti koje su dobili od 

Turističkog ureda radi plaćanja boravišne pristojbe jer nisu registrirani 

iznajmljivači. Petar Hrg navodi da se radi o obavijesti koja je poslana vlasnicima 

kuća i stanova za odmor jer je zakonska obveza da se boravci u takvim objektima 

prijave, a sve je vezano uz novi e-vizitor sustav. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Intervencija nismo imali, osim na srušenom semaforu 

- Jučer smo bili u Fužinama na proslavi 140 godišnjice DVD-a Fužine, učestvovali 

smo u vježbi. 

- Zadnji mjesec dana zaredali su nam se kvarovi (Mazda, pumpa, kuplung, 

servisiramo hidrauliku) troškovi su veliki. 

- Osim redovnih aktivnosti, koje određujemo po rasporedu plan za ovaj tjedan je 

izmjena hidraulične cijevi, popravak tri mlaznice, preuređenje zadnje garaže. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Aktivnosti vezane za Prostorni plan uređenja, radi se usklađenje sa Zakonom. Došao 

je prijedlog plana, napravljena je analiza, dostavljene su primjedbe.  

- Za cestu Kendar čekamo suglasnost DUUDI. 

- Uviđaj na terenu u Supilovoj ulici, još ima nekoliko primjedbi na nedostatke koje 

izvođač mora odstraniti (ispod Majnarića, kod Radovanovića, kod Kapare). 

- Kontakt sa Županijom radi uređenja ceste kod Doma zdravlja i parkirališta kod 

škole, potrebno je utvrditi tko će biti nositelj investicije. 

- Održan je sastanak sa izvršiteljima oporuke J. Majnarich, dogovorene su određene 

stvari, zapisnik je napravljen. Radi se prijedlog anex-a sporazuma. 

- Razgovor s Belobrajdićem u vezi dovršetka radova u parku. Imali smo primjedbu 

gospodina Smiljanića da su dali nove, a staze nisu napravljene.  

- Biti će održan sastanak s Puškarićem (na terenu kod Risnjaka),  

- Suradnja s MUP-om vezana za Prolaz braće Šnajdar. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Spisak korisnika za pravo na troškove ogrijeva u 2016. godini. 

- Izdavanje rješenja za novčanu pomoć za novorođenče.  

- Aktivnosti vezane oko izbora i aktivnosti koje traži Državno izborno povjerenstvo. 



- Zahtjevi ugostiteljskih objekata za produljenje radnog vremena. 

- Redovne aktivnosti. 

 

 

Dovršeno u 9,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika                                                                   Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar                                                                             Ivica Knežević, dipl. iur. 


